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Coenzymes  are not covalently attached to an enzyme, but are very tightly bound. During reaction coenzyme chemically changed 
and released. Initial form of coenzymes  is regenerated in second,  independent reaction. Since coenzymes are chemically changed 
as a consequence of enzyme action, it is useful to consider coenzymes to be a special class of substrates, or second substrates, 
which are common to many different enzymes.

Кофермент не связан ковалентно с ферментом, но присоединяется во  время реакции к молекуле фермента 
подобно субстрату, химически изменяется  и затем снова освобождается. Первоначальная форма кофермента 
регенерируется во второй, независимой реакции. 

Prosthetic groups can be covalently bound to enzyme and does not leave enzyme during reaction. The group which have been  
bounded to coenzyme is transferred to next substrate or other coenzyme molecule. 

Простетические группы прочно связаны с протеиновой молекулой фермента и во время реакции ее не покидает. 
Группа, связавшаяся с коферментом, далее  переносится на следующий субстрат или другую молекулу кофермента









Ion Examples of enzymes 
containing this ion

Cupric Cytochrome oxidase

Ferrous or Ferric

Catalase
Cytochrome (via Heme)
Nitrogenase
Hydrogenase

Magnesium Glucose 6-phosphatase
Hexokinase

Manganese Arginase
Molybdenum Nitrate reductase
Nickel Urease
Selenium Glutathione peroxidase

Zinc
Alcohol dehydrogenase
Carbonic anhydrase
DNA polymerase

Ион Примеры ферментов 
содержащих этот ион

Медь Цитохром оксидаза

Железо

Каталаза
Цитохром (посредством 
Гема)
Нитрогеназа
Гидрогеназа

Магний Глюкозо-6-фосфатаза
Гексокиназа

Manganese Аргиназа
Молибден Нитрат редуктаза
Никель Уреаза
Селен Глутатион пероксидаза

Цинк
Алкоголь дегидрогеназа
Карбоангидраза
ДНК полимераза

Metal ions 
and their complexes

Ионы металлов
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